
De eerste maanden van dit bestuursjaar waren druk met campagne. Ik denk dat we als 

bestuur trots mogen zijn op de hoeveelheid activiteiten die we georganiseerd hebben. Toch 

heeft de campagne ervoor gezorgd dat we als bestuur vanaf moment één aan moesten 

staan en campagne moesten voeren. Dat was leuk, maar had wel als nadeel dat we als 

bestuur weinig tijd hadden om op te starten, elkaar als bestuursleden te leren kennen en te 

bepalen hoe we te werk willen gaan. Hier zullen wij na de verkiezingen wel weer tijd voor 

hebben, daarom heb ik er alle vertrouwen in dat we dit dan kunnen inhalen. 

Vice voorzitter 
Als vicevoorzitter heb ik de afgelopen tijd mijn best gedaan Tom (de voorzitter) zo goed 

mogelijk te ondersteunen. Zo heb ik bijvoorbeeld een bv voorgezeten, de agenda 

opgesteld 

en heb ik me ingezet voor een teamuitje voor het bestuur ter bevordering van de goeie 

samenwerking. Mijn taak is vooral ook geweest om achter de schermen mee te denken met 

ander bestuursleden. 

Ondersteuning Tijn 
In de afgelopen maanden heb ik Tijn (promotie en ledenwerving) met veel plezier geholpen 

met het ontwerpen van afbeeldingen voor promotie. Dit was een prettige samenwerking. 

Cultuur en Maatschappij 
Wat betreft mijn portefeuille 'cultuur en maatschappij' heb ik vooral de focus gelegd op de 

campagne, omdat dit op dit moment prioriteit is. Het is mijn hoop om meer aandacht aan 

cultuurmaatschappelijke thema's te besteden na de verkiezingen. 

 


